
Reactie internet consultatie wijziging wet Kinderopvang invoeren meldplicht 

 

Ook ik sluit mij aan bij wat er eerder is gezegd. Zoals de reactie vanuit Kinderstad en de reactie van 
anoniem uit Breda. Dank daarvoor en kunnen meegenomen worden bij mijn reactie. Mijn eerste vraag 
die bij mij op kwam was, wat is een ernstig incident? de definitie hiervoor is niet duidelijk. is dat een 
BSO kind die uit een klimrek valt en de arm breekt? is dit elk ongeval waarbij een arts betrokken 
wordt? Een kind die een koortsstuip krijgt en de ambulance wordt gebeld is dat een ernstig ongeval? 
In de meeste gevallen gebeuren er incidenten omdat kinderen nu eenmaal vallen en horen bij het kind 
zijn. Dat is helaas niet te voorkomen door welke regelgeving of controle ook. Wanneer er sprake zou 
zijn van ernstige nalatigheid dan is dat een ander verhaal. Momenteel wordt er in het veiligheid en 
gezondheidsbeleid al aandacht besteedt aan de ongevallen. De GGD vraagt al tijdens een inspectie of 
er een ongeval op de locatie in de afgelopen periode heeft plaats gevonden. Wat gaat de GGD doen 
met de registratie. Als organisatie houden we al een registratie bij, maar daar leren we zelf van en 
wordt er gekeken of er iets gewijzigd zou moeten worden in het beleid of aanpassing aan de 
materialen. In de praktijk blijkt dat de geregistreerde ongevallen voort komen omdat kinderen ergens 
vanaf vallen, zich stoten of gewoon over hun eigen voeten struikelen omdat het kinderen zijn. 

Het verplicht stellen ven een incidentenregister zoals deze voorgesteld wordt in de internet consultatie 
draagt niet bij tot een veiligere opvang, alleen tot nog meer regels. Heeft de minister een goed beeld 
van waaruit er gezegd wordt dat het aantal ongevallen in de kinderopvang toegenomen is en wat voor 
ongevallen dit dan zijn. Ik zou eerst voorstellen om daar duidelijk inzicht in te krijgen voordat er weer 
een nieuwe regel voor de kinderopvang aankomt. Hoe is het gesteld met de incidenten/ongevallen in 
het onderwijs, de speeltuinen, sportclubs allerlei plekken waar de kinderen komen? Gaan die ook 
registreren of moet alleen de kinderopvang dit gaan doen omdat dit een private sector is. Daarnaast 
vrees ik voor incidentenpolitiek wanneer er ergens een ernstig incident gebeurt in de toekomst en dat 
de hele sector weer allerlei aanpassingen moet doe. Ik moet er niet aandenken dat de kinderen straks 
niet meer op boomstammen mogen klimmen omdat ergens een kind ernstig gevallen is. 

Ik ben dan ook geen voorstander van het wijzigen van de Wet kinderopvang met het invoeren van een 
meldplicht. Deze maatregel gaat er echt niet voor dat de kwaliteit en veiligheid van de kinderopvang 
verbeterd wordt.


